

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LXV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

inde a senatu hostis iudicatus est. ut ante fuerat Antonius.

- E** CAP. LXV. Tum inter eum Casaremque & Antonium commercia epistolarum, & conditionum iacta mentio; cum Antonius & subinde Casarem admoneret, quam inimicæ ipsi Pompeianæ partes forent, & in quod iam emerfissent fastidium, & quanto Ciceronis studio Brutus Cassiusque attollerentur: denuntiaretque, *se cum Bruto Cassioque, qui iam decem & septem legionum potentes erant. iuncturum vires suas, si Casar eius aspernaretur concordiam: diceretque plus Casarem patris, quam*
- 2** *se amici ultioni debere.* Igitur inita potentiae societas, & hortantibus orantibusque exercitiibus, inter Antonium etiam & Casarem pacta affinitas: cum esset priuigna Antonii desponsa Casari. consulatumque iniit Casar pridie, quam viginti annos impleret, X. Kalend. Octobres, cum collega Q. Pedio, post V. C. abhinc annis DCCIX, ante LXXII. quam tu,
- 3** M. Vinici, consulatum inires. Vidit hic annus Ventidium, per quam urbem inter captiuos Picentium in triumpho ductus erat, in ea consularem prætextam iungentem prætoriam. idem hic postea triumphauit.

- I** CAP. LXVI. Furente deinde Antonio, simulque Lepido, quorum uterque, ut prædiximus, hostes iudicati erant, cum ambo mallent, sibi nuntari quid passi essent, quam quid emerfisset.